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INTERPELACJA 
Dotyczy: stanu ławek w parku Staszica oraz jego remontu 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Znaczna część łódzkich parków w szeroko pojętym Śródmieściu zostało zrewitalizowanych (z różnym skutkiem 
i jakością wykonania), niemniej ogólny ich wygląd znacząco się poprawił. Niestety, nie wszystkie parki objęła 
rewitalizacja obszarowa. Park Staszica, położony w Śródmieściu Wschód, jest mocno zaniedbany. Jedna z 
mieszkanek szczególnie zwróciła uwagę na stan ławek, które są odrapane i odstraszają od korzystania z nich. 
Szczególnie te przy „oczku wodnym” (które samo w sobie jest zaniedbane, podobnie jak drzewostan wokół 
niego), których zdjęcia zamieszczam poniżej.  

 

Kolejną sprawą jest oświetlenie głównej alejki parku, biegnącej równolegle do ulicy Jaracza. Wielokrotnie 
mieszkańcy zgłaszali, że chcieliby oświetlenia w parku, które zwiększyłoby poczucie bezpieczeństwa dla 
korzystających wieczorami i w nocy.  

W związku z powyższym, proszę o informację: 

• Jakie inwestycje, remonty i naprawy wykonano w parku Staszica od 2018 roku? 
• Jakie są plany inwestycyjne i renowacyjne w w/w parku przez najbliższe 5 lat? 

Niezależnie od powyższych pytań, proszę o niezwłoczną wymianę, renowację bądź naprawę wspomnianych 
ławek – oraz wskazanie horyzontu czasowego, w którym zostanie to zrealizowane.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




